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Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkaric6w Osiedla
Kazimierza wielkiego a szczeg6lnie tych zamieszkui4cych na ulicy ptockiej
za rondem prry Tamie. Zjazd samochod6w cigiaro*ych i osobowych z Alei
Kazimierza Wielkiego w kierunku plocka odbywa sig najczgsciej
z nadmiern4 prgdkosciq, co bardzo utrudnia funkcjonowanie mieszkafcriw.
Mieszkaricy prosze o znalezienie rozvri4zania, kt6re poprawiloby zaistnial4
sytuacjg, sprawdzenie mo2liwoSci np. ,,Odcikowego pomiaru prgdko5ci'n na
tym obszarze.
Apelujg do Pana Prerydenta pomoc w tej sprawie.

Z powai,aniem
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